

《单词百科:infarction是什么意思?infarction怎么发音?infarction的解释和用法》

英语单词infarction是什么意思?infarction怎么读?infarction怎么发音?简答网为您整理了infarction的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



infarction怎么读

infarction的读音:[n f :k n]

infarction的意思

1、n.梗塞形成，梗死形成；

infarction的相关词组

1、myocardial infarction 心肌梗死；

2、miocardial infarction 心肌梗塞；

3、atrial infarction 心房梗死;

4、anemic infarction 贫血性梗塞形成;

infarction的近义词

1、infarct n.梗塞, 梗死;

infarction的双语例句

1、Objective To analyse risk factor clinical character and Chinese medical syndrome of diabetic cerebral infarction.

目的分析糖尿病脑梗死发生的危险因素、临床以及中医证型特点.

2、Objective : To explore the curative effects of acupuncture in treating acute pontine infarction.

目的: 探讨针刺对急性桥脑梗死的治疗作用.

3、Transitional bradycardia can be used as a reliable indicator for inferior heart wall infarction.

一过性窦性心动过缓可作为下壁心肌梗死再灌注的可靠指标.

4、Myocardial infarction is the medical term for a heart attack.

心肌梗死是心脏病的医学用语.

5、The earliest change histologically seen acute myocardial infarction in the first day is contraction band necrosis.

急性心肌梗死第一天组织学上表现为明显的收缩带坏死.

6、Enteral nutrition; Pareteral nutrition; Severe cerebral infarction; Nutrition support.

胃肠道营养; 胃肠外营养; 重症脑梗死; 营养支持.

7、Colligation treatment can reduce the mortality rate and disability rate of large cerebral infarction.

综合治疗能降低大面积脑梗死的死亡率及病残率.

8、The volume of cerebral infarction and its location were determined by TTC staining.

用TTC染色法观察鼠脑梗死部位和计算梗死体积.

9、Objective To study various rules of blood viscosity and clinical meaning of senile cerebral infarction.

目的:探讨老年脑梗塞血液黏滞度变化的规律及临床意义.

10、Objective : To study the mechanism of diabetes with acute cerebral infarction (DACI) and its characteristics.

目的: 探讨糖尿病性急性脑梗死 (DACI) 的发病机制及特点.

11、Acute myocardial Infarction and Carcinogenic shock.

急性心肌梗死和心源性休克.

12、Objective To explore the specificity of myoglobin (Mb) in the postmortem diagnosis of early myocardial infarction.

目的探讨肌红蛋白在早期心肌梗死死后诊断的特异性.

13、This article briefly reviewed ultrasound for diagnosis and therapy in myocardial infarction.

本文就超声新技术在心肌梗死疾病诊断与治疗中的应用作一综述.

14、Conclusion: High ferritin may be a sign for cerebral infarction.

结论: 血清铁蛋白增加可能是脑梗塞危险因素之一.

15、Cerebral infarction is a kind of multigenic and multifactorial disease.

脑梗死是多基因、多因素的疾病.

16、Therapeutic guidelines for the treatment of renal infarction have not been established.

但是治疗的准则至今仍未有定论.

17、The treatment modalities of stem cells repairing infarction myocardial include stem cell transplantation and mobilization.

骨髓干细胞治疗急性心肌梗死分为细胞移植和细胞动员.

18、 Objective : To observe the therapeutic effects of acupuncture combined with drug on cerebral infarction.

目的: 观察针药并用治疗脑梗死的疗效.

以上是简答网为您整理的infarction怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于infarctio

n的用法、infarction的释义

、infarction的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/infarction>

